
Zápis z 26. členské schůze RC Havířov konané dne 31. března 2O2L

Jednání členské schŮze (dále jen ČS) uvedl z pověření výkonného výboru RC Havířov
(dále jen RCH) předseda klubu Ing. Radomír Kloda. Přivítal účastníky ČS a předloŽil
návrh, aby další jednání vedl řídící VČS, na kterého je navržen sekretář Karel Gaman a
nechal o návrhu hlasovat. Hlasování: pro 31 hlasů, proti 0, abstence 1

Řiaici schŮze sekretář klubu Karel Gaman pak vyzval přítomné, aby se vyjádřili
k předloženému jednacímu a volebnímu řádu. Jelikož nebyly vzneseny žádné připomínky,
nechal o materiálech hlasovat Hlasování: pro 32 hlasŮ, proti O, abstence O

Dále řídící Čs přeotožil zúčastněným program Čs a vyzval je k podání připomínek a
případných návrhŮ na doplnění nebo změny programu.

Prooram:

1. Zahájení a volba řídícího schŮze,
2. Schváleníjednacího řádu, programu ČS, volba pracovního předsednictva

a komisí
3. Zprávy o činnosti a hospodaYení za rok 202L, revizní zpráva za rok 2O2t
4. Přestávka
5. Zpráva mandátové komise
6. Volba delegátŮ na VH Čsnu a os Čus
7. Návrh plánu činnosti na rok 2022 - komentář,

Návrh rozpočtu na rok 2022 - komentář,
B. Diskuse ke zprávám a návrhu rozpočtu
9. Návrh na usnesení a diskuse k návrhu na usnesení - hlasování o přijetí

usnesení
10. Závěr

K předloženému programu ČS nebyly vzneseny žádné připomínky, proto řídící schŮze
vyzval přítomné k hlasování Hlasování: pro 32 hIasŮ, proti O, abstence O

ŘiOici ČS pak seznámil přítomné s návrhem W RC na složení pracovního předsednictva a
pracovních komisí ruČS a vyzval přítomné, aby hlasovali o návrzích en bloc

Pracovní předsednictvo: Ing. Radomír Kloda, Patrik Kovács, Karel Gaman,
Hlasování pro 32 hIasŮ, proti O, abstence O

Mandátová komise: Ladislav Kozubík, Natalie Parchanská, Klára Kokindová
Hlasování pro 32 hIasŮ, proti O, abstence O

Volební komise: řídící ČS navrhl, aby se volební komise nevolila a volba
delegátŮ na VH Čsnu a VH oS ČuS Karviná byla svěřena
řídícímu čs

Hlasování pro 32 h!asŮ, proti O, abstence O

Návrhová komise: Ing. Ondřej Kloda, Leon Sittek, Daniel Walek
Hlasování pro 32 hIasů, proti O, abstence O

Ověřovatel zápisu: návrh z pléna na Romana Barabáše
Hlasování pro 31 hIasů, proti O, abstence 1
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Zprávy o činnosti a hospodaření
Po zvolení pracovního předsednictva, řídícího jednání a pracovních komisí byly předloženy
zprávy o činnosti.

Zprávu o činnosti spolku za ro_k 202t, plnění plánu činnosti a zprávu o plnění usnesení
25. členské schŮze z roku 2021 přednesl prezident klubu Ing. Radomír Kloda.

Zprávu sportovního úseku o rozvoji, sportovní činnosti a výkonnosti družstev za rok2O2I
přednesl sportovní ředitel klubu Patrik Kovács.

Zprávu o hospodaření za rok 202l přednesl v zastoupení omluveného ekonoma klubu
Pavla Indráka předseda Ing. Radomír Kloda.

Zprávu o kontrole hospodaření za rok 2O2t, dodržováni zákonŮ, řádŮ a směrnic RC,
vedení účetnictví, vedení pokladny RC, provedení inventarizace majetku přednesl revizor
Ing. Aleš Kloda, který ve své zprávě také konstatoval, Závady jsem shledal v neplnění
základních povinností u členŮ spolku v rozporu se zněním stanov RC. Závady spoČÍvají
v nerespektování povinností podle článku VI. odstavcŮ S.1 a 5.3, zejména v placení
příspěvkŮ a poplatkŮ stanovených členskou schŮzí a Českou ragbyovou unií, neomluvené
neúčasti na výroční členské schŮzi spolku, nezodpovědné a nedostatečné sportovní
přípravě a neochotě angažovat se v práci pro klub.
Překročení článku 4.3 stanov klubu dodržovat zásady sportovní etiky, dodržovat kázeň,
zásady fair play, udržovat přátelské vztahy a vzájemnou úctu mezi Členy RCH, dbát o
dobré jméno RCH a jeho čest jedním členem družstva mužŮ, vedlo aŽ samostatnému
jednání smírčí komise. Podnětem by| incident z letošního přípravného utkání proti
Slovensku, který měl za následek odchod jednoho člena z klubu. Incident vyprovokoval
člen klubu, který dlouhodobě pŮsobil rozkladně nemístnou kritikou dalších členŮ týmu
mužŮ a rovněž nerespektováním a zpochybňováním rozhodnutí trenéra týmu mužŮ.
Záležitost byla uzavřena bez udělení trestu na základě příslibu změny chování dotČeného
člena.

Zpráva mandátové kom ise
Předseda mandátové komise Jan Kozubík pak přednesl zprávu o účasti a usnáŠení
schopnosti ČS:
Přítomno.je 32 členŮ z 55 pozvaných, což je 58 procent. Bez omluvy se nedostavilo 16
členú a radné se omluvilo 7 členŮ. K přijetí rozhodnutí prostou většinou je třeba 17 hlasŮ,
pro přijetí rozhodnutí třípětinovou většinou je potřeba 21 hlasŮ. Předseda mandátové
komise doporučil přijetí prohlášení o usnášeníschopnosti členské schŮze.

Předsedající pak vyzval přítomné, aby ke zprávé vznesli připomínky, pokud nějaké majÍ,
a nechal hlasovat o přijetí zprávy a usnášeníschopnosti.
Zpráva mandátové komise byla přijata 32 hlasy a jednání prohIáŠeno
usnášeníschopným.

po krátké přestávce bylo dalšíjednání ČS zahájeno oceněním trenéra Vlastimila Tržického
Čestným uznáním České unie sportu u příležitosti jeho životního jubilea 60 let. V,Tržický
rovněž obdržel drobné dárky od klubu.

Volba delegátů na VH Čsnu a os Čus Karviná
Volba delegátů na valnou hromadu ČSnu 2022:
Volba proběhla en bloc
Delegáti: Ing, Radomír Kloda, Patrik Kovács, Pavel Indrák
Hlasování pro 32 hlasů, proti O, abstence O
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Volba náhradníka vzhledem k tomu, že z pléna nevzešel žádný návrh, bylo
rozhodnuto, že náhradník nebude volen
Hlasování pro 32 hlasů, proti O, abstence O

Volba delegáta na vatnou hromadu OS ČUS Xarviná:
Volba proběhla en bloc
Delegát: Pavel Indrák
Náhradník: Ing. Radomír Kloda
Hlasování pro 32 hIasů, proti O, abstence O

Návrhy
Návrh pIánu činnosti na rok 2022 včetně pIánu akcí a mezinárodních stykŮ byl
předložen v písemné formě předem, a protože předsednictvu nebyly doručeny žádné
připomínky nebo další návrhy, nebyly materiály čteny ani komentovány,

Návrh rozpočtu na rok 2íJ22 byl rovněž předložen písemně předem a předseda klubu
v zastoupení ekonoma Pavla Indráka návrh okomentova| a zájemce o bližší seznámení se
s předloženým materiálem vyzval k prohlídce. K materiálu nebyly vzneseny žádné dotazy
ani připomínky.

Diskuse
Diskuse byla rozdělena na dvě části:
1) část informativní
2) diskusi ke zprávám a návrhŮm a diskusi na obecná témata

1) informativní část:

P. Kovács: informoval o činnosti klubové mládežnické akademie,
informoval o realizaci projektu magistrátu Sport do škol, což ze strany
RC představuje zajistit hodiny tělesné výchovy formou ragbyového
tréninku.
zdŮraznil potřebu natáčení utkání a turnajŮ na video, aby byla zpětná
vazba a hráči měli představu o chybách, kterých se ve hře dopouštějí,
dále zdŮraznil potřebu propagace klubu všemi dostupnými formami
(facebook, instagram apod,),
komentoval přidělování dotací, které jsou s ohledem na vládní úspory
kráceny,

- upozornil na problém s financováním plánované výstavby zázemí pro
klub, kterou je potřeba pokryt především investiční dotací z Národní
sportovní agentury, ale kvŮli sníženým dotacím je pravděpodobné, že se
na tuto akci finance nepodaří získat.
S tím souvisí další problém, a to že hotové zázemí bude nutno vybavit
vnitřním zařízením, což bude v p|né míře záležitost klubu a jeho
schopností získat finance z rŮzných zdrojŮ (sponzoři, nadační příspěvky)
a hlavně z vlastních zdrojŮ. Proto je absolutně nepřijatelné, aby se
neplatily předepsané finanční příspěvky.

2) Diskuse ke zprávám a návrhům a diskusi na obecná témata:

V. Tržický - Upozornil na neudržitelnost situace, kdy v klubu nejsou žádní mladí
trenéři a prakticky všichni činní trenéři jsou v dŮchodovém věku. Vyzval
mladé členy klubu, aby se na trenérskou dráhu připravovali tak, že
budou pomáhat u mládeže jako asistenti.

- Dále vyjádřil mínění, že do cvičení mateřských školek by se měli zapojit
především mladí hráči.
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K. Gaman

R. Kloda

- Ocenil činnost klubové akademie, která mladým hráčŮm poskytuje
jakousi nadstavbu k běžnému tréninku,

- sdělil přítomným, Že ragbyová Část projektu sport do Škol vedená
Patrikem Kovácsem má velmi dobrý ohlas na magistrátu. Uvolněný radní
pro sport Mgr. Daniel Vachtarčík pochválil hodinu ragbyové přípravy,
které byl přítomen a zdŮraznil, že ohlasy škol jsou kladné.

- ZdŮrazntl, že bez zapojení všech, kdož mají přirozené pedagogické
nadání do tréninkového procesu u mládeže, především ve školních
kroužcích, a rozšíření členské základny mládež_e, nebudeme mít v brzké
době nikoho, kdo by mohl přejít do týmu mužŮ, když nemáme týmy už
ani tým UL2, o týmech starších žákŮ, kadetŮ a juniorŮ nemluvě.

- pochválil Michala Třaslína, který se zapojil do cviČení mateřských Školek.
- Připomenul, že veterány vyžádané obnovení turnaje o Havířovského

krocana také vyžaduje nějakou přípravu. Veteráni se zatím chovají, jako
by se takový turnaj připravil sám od sebe. Navrhnul návrhové komisi,
aby do usnesení zařadila úkol pro veterány vytvořit organizační výbor
turnaje a turnaj co nejrychleji připravit.

- Vázně placení člensrýLň a licenčních poplatkŮ, někteří členové vŮbec
neplatí ani členskou schůzi předepsané klubové příspěvky a dal
návrhové komisi podnět, aby stanovila závazný termín pro úhradu
dlužných příspěvků roku 2o2I a zaplacení za rok 2022, a to do 30.
Dubna.

Řioíci schůze pak s ohledem na pokročilou dobu a absenci dalších přihláŠek, diskusi
ukončil a vyzval předsedu návrhové komise Ing, Ondřeje Klodu, aby pře_dnesl návrh na

usnesení s tí., že není třeba návrh usnesení přednášet, neboť všichni úČastníci jednání
měli příležitost se s návrhem seznámit předem, ale aby přednesl jen návrhy na doplnění
usnesení.

Návrh usnesení
předseda návrhové komise Ing. ondřej Kloda pak přednesl dva doplňující body usnesenÍ,
a to usnesení č. 10 k plánovaňému obnovení turnaje veteránŮ o Havířovského krocana a

usnesení č. 11 k dlužným členským příspěvkům a licenčním poplatkům.
ŘiOici schŮze pak nechal hlasovat o přijetí usnesení

Hlasování pro 32 hIasŮ, proti O, abstence O

Usnesení je v příIoze zápisu.

Závér valné hromady
předseda pak poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup k jednání a prohlásil, Že

záleží na všech členech klubu, zda se klub bude úspěšně rozvíjet.

Zapsal: Karel Gaman, sekretář RCH
Havířov 3!, března 2022

Ověřovatel zápisu Roman Barabáš předseda RC Ing. Radomír Kloda
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